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Bestyrelsesmøde 

 

Deltagere: 

 Irwing Astrup Seeger 

 Uno Kaj Larsson 
  Karsten L. G. Pantmann 

 Henrik Seifert  

 Poul Hansen 
 Ole Sohn 

 
Kommunen: 

 Hanne Caldron. Næstformand Byrådet  
 Mikkel Henriksen. Formand Havnerådet 

 
 

Dagsorden: 
 

1. Kommunens syn på tildeling af lagerplads.  
2. Kommunens syn på havnen.  

3. Er der fortsat plads til et Bådelaug på odden havn. 
4. Eventuelt. 

 

 
1. Kommunens syn på tildeling af lagerplads. 

Mikkel ville meget gerne arbejde for at Odden Bådelaug får loftpladsen inde 
over vores gammel lager, han syntes at det var en god ide som erstatning 

for den tabte lagerplads. 
 

2. Kommunen 
Havnen er brugerfinansieret og havde et underskud i 2022 på ca. 300.000 

kr., underskuddet kommer i realiteten fra udpumpning af sand og et efter-
slæb på 3 mil. kr. på havnene. 

 
Hvis vi skal låne 36 mil. kr. til forbedring i havnene skal der bruge 1,5 mil 

for at låne pengene og hver havn skal finde 500.000, evt. finde plads / byg-
gefelter til at leje grund ud. 

Nykøbing og Rørvig har fundet nogle af pengene, Odden er ikke kommet 

med nogle ideer til indtægter i havnen.  
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Kommunen har støttet Odden havn med strategisk plan. 

 
Som havnerådsformand er det Mikkels ide at få brugerne til at deltage i drif-

ten af havnen. Mikkel vil gerne have at havnen bliver mere brugerstyret. 
Mikkel tror på, at vi som bruger af havnen kan drive havnen bedre end 

kommunen. 

Odden bådelaug kunne støtte med at inddrive havneleje fra gæstesejlere, 
som et af de første tiltag. 

 
Der blev snakket om ideer til besparelser, uden at der kom nogle konkrete 

besparelser. 
 

Problemer på lystbådehavnen, set fra Odden Bådelaugs side blev ridset op 
over for kommunen, bland andet reklamerer kommunen med at der er gra-

tis WIFI på lystbådehavnen, hvad der fakta ikke er. Dette er et stort pro-
blem og lystsejlere fravælger gerne havne der ikke har WIFI. 

 
Odden bådelaug er villig til at deltage i renovation og vedligeholdelse. 

Bådelauget vil se på havnen som den er i dag og komme med ideer til hvor-
dan havnen kan se ud i fremtiden. Havnen skal ikke vær genstand for poli-

tik, men genstand for udvikling. 

 
Det kom på tale at søge fonde til projekter for udvikling af Odden havn.  

Kommunen har en fundraiser som Odden Bådelaug evt. kan bruge til hjælp 
med at finde fonde vi kan ansøge. 

 
3. Er der fortsat plads til et Bådelaug på odden havn. 

Det er kommunens overbevisning at der bestemt er plads til Odden Bådel-
aug på Odden havn, også i fremtiden.  

 
4. Eventuelt 
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